

قبل استخدام Apple Watch، راجع دليل مستخدم Apple Watch Ultra على الموقع support.apple.com/ar-ae/guide/watch-ultra. احتفظ بهذه الوثائق للرجوع إليها مستقبلاً.

الآمان والتعامل

راجع "الآمان والتعامل" في دليل مستخدم Apple Watch Ultra. لا تُعد Apple Watch ولا أنظمة التشغيل الخاصة بها ولا المستشعرات الصحية بمثابة أجهزة طبية.

التعرض للترددات اللاسلكية

للحصول على معلومات حول التعرض للترددات اللاسلكية عند استخدام Apple Watch، افتح تطبيق Apple على iPhone أو واضغط على ساعتك، ثم انتقل إلى عام > حول > قانوني > التعرض للترددات اللاسلكية. أو انتقل إلى apple.com/legal/rfexposure.

البطارية والشحن

يجب صيانة بطارية الليثيوم أيون الموجودة في Apple Watch أو إعادة تدويرها من خلال Apple أو موفر خدمة معتمد. يمكن أن تحصل على Apple Watch بديلة عندما تطلب صيانة البطارية. يجب إعادة تدوير البطاريات أو التخلص منها بصورة منفصلة عن النفايات المنزلية. للحصول على معلومات حول صيانة البطارية وإعادة تدويرها، انتقل إلى apple.com/ae-ar/batteries/service-and-recycling. للحصول على معلومات حول الشحن، راجع "معلومات السلامة الهامة" في دليل مستخدم Apple Watch Ultra.

التداخل مع الأجهزة الطبية

تحتوي Apple Watch وبعض الأربطة وملحقات الشحن المغناطيسي ل Apple Watch على أحجار مغناطيس قد تتداخل مع الأجهزة الطبية. راجع "معلومات السلامة الهامة" في دليل مستخدم Apple Watch Ultra.

تلقي أضرار السمع

تلقي أضرار السمع المحتملة، تجنّب الاستماع على مستويات صوت مرتفعة لفترات طويلة. المزيد من المعلومات حول الصوت والسمع متوفرة عبر الإنترنت على الرابط apple.com/sound وفي "معلومات السلامة الهامة" في دليل مستخدم Apple Watch Ultra.

التنظيم

معلومات التوثيق التنظيمي متوفرة على الجهاز. انتقل إلى الإعدادات > عام > التنظيم. تتوفر معلومات تنظيمية إضافية في "الآمان والتعامل" في دليل مستخدم Apple Watch Ultra.

بيان التوافق مع FCC وISED Canada ل Apple Watch J وكبل الشحن المغناطيسي الخاص بـ Apple Watch

هذا الجهاز متوافق مع الجزء 15 من قواعد لجنة FCC ومعيار (معايير) RSS المعفية من الترخيص الصادرة عن ISED Canada. يكون التشغيل مرهوناً بالشروطين التاليين:
(i) ألا يسبب هذا الجهاز أي تداخل ضار، و (ii) أن يقبل هذا الجهاز أي تداخل يتم استلامه، بما في ذلك ما يسبب التشغيل بصورة غير مرغوب فيها.

التوافق مع معايير الاتحاد الأوروبي / المملكة المتحدة



تعلن شركة Apple Inc. بموجب هذا المستند أن هذا الجهاز اللاسلكي يتوافق مع التوجيه Directive 2014/53/EU وولوائح المعدات اللاسلكية لعام 2017. تتوفر نسخة من إعلان المطابقة على الرابط apple.com/euro/compliance ممثل Apple لدى دول الاتحاد الأوروبي هو Hollyhill، Apple Distribution International Ltd., Hollyhill Industrial Estate, Cork, Ireland ممثل Apple لدى المملكة المتحدة هو Apple UK Ltd., 2 Furzeground Way, Stockley Park, Middlesex, UB11 1BB.

معلومات حول التخلص وإعادة التدوير



يشير الرمز أعلاه إلى أنه، وفقاً للقوانين واللوائح المحلية، يجب التخلص من المنتج و/أو بطاريته بشكل منفصل عن النفايات المنزلية. عندما ينتهي العمر الافتراضي لهذا المنتج، خذَه إلى نقطة تجميع مخصصة من قبل السلطات المحلية. يساعد تجميع المنتج الخاص بك و/أو بطاريته وإعادة تدويرهما بشكل منفصل في وقت التخلص وصحة على الحفاظ على الموارد الطبيعية وضمان إعادة تدويره بطريقة تحمي البيئة وصحة الإنسان. للحصول على معلومات حول برنامج Apple لإعادة التدوير، ونقاط تجميع إعادة التدوير، والمواد المحظورة، والمبادرات البيئية الأخرى، تفضل زيارة apple.com/environment.

معلومات حول ليزر الفئة 1

هذا الجهاز مصنف كمنتج ليزر الفئة 1 وفقاً لإشعار 3. Ed. 1-IEC 60825-1. يتوافق هذا الجهاز مع CFR 1040.10 و 21 و 1040.11، ما عدا ما يتعلق بإشعار 3. Ed. 1-IEC 60825-1، كما هو موضح في إشعار الليزر رقم 01، بتاريخ ٨ مايو ٢٠١٩. تنبيه: يحتوي هذا الجهاز على وحدة ليزر واحدة أو أكثر بخلاف الاستخدام الموصوف في دليل المستخدم، فإن الإصلاح أو التفكيك قد يكون سبباً في تلفه، مما قد يؤدي إلى تعرض خطير لأشعة الليزر تحت الحمراء المنبعثة وغير المرئية. يجب صيانة هذا الجهاز فقط من خلال Apple أو موفر خدمة معتمد.

منتج ليزر الفئة 1

Before using Apple Watch, review the *Apple Watch Ultra User Guide* at support.apple.com/en-ae/guide/watch-ultra. Retain documentation for future reference.

Safety and Handling

See "Safety and handling" in the *Apple Watch Ultra User Guide*. Apple Watch, its operating systems, and the health sensors are not medical devices.

Exposure to Radio Frequency

For radio frequency exposure information for Apple Watch, open the Apple Watch app on iPhone and tap My Watch, then go to General > About > Legal > RF Exposure. Or go to apple.com/legal/rfexposure.

Battery and Charging

The lithium-ion battery in Apple Watch should be serviced or recycled by Apple or an authorized service provider. You may receive a replacement Apple Watch when ordering battery service. Batteries must be recycled or disposed of separately from household waste. For information about battery service and recycling, go to apple.com/ae/batteries/service-and-recycling. For information about charging, see "Important safety information" in the *Apple Watch Ultra User Guide*.

Medical Device Interference

Apple Watch, some of the bands, and Apple Watch magnetic charging accessories contain magnets that may interfere with medical devices. See "Important safety information" in the *Apple Watch Ultra User Guide*.

Avoid Hearing Damage

To prevent possible hearing damage, do not listen at high volume levels for long periods. More information about sound and hearing is available online at apple.com/sound and in "Important safety information" in the *Apple Watch Ultra User Guide*.

Regulatory

Regulatory certification information is available on-device. Go to Settings > General > Regulatory. Additional regulatory information is in "Safety and handling" in the *Apple Watch Ultra User Guide*.

FCC and ISED Canada Compliance for Apple Watch and Apple Watch Magnetic Charging Cable

This device complies with part 15 of the FCC Rules and ISED Canada licence-exempt RSS standard(s). Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

EU / UK Compliance



Apple Inc. hereby declares that this wireless device is in compliance with Directive 2014/53/EU and Radio Equipment Regulation 2017. A copy of the Declaration of Conformity is available at apple.com/euro/compliance. Apple's EU representative is Apple Distribution International Ltd., Hollyhill Industrial Estate, Cork, Ireland. Apple's UK representative is Apple UK Ltd., 2 Furzeground Way, Stockley Park, Middlesex, UB11 1BB.

ملخص ضمان Apple المحدود لمدة سنة

تضمن Apple منتج الجهاز وملحقاته المضمنة في حالة ظهور أي عيوب في المواد وإتقان التصنيع لمدة سنة واحدة من تاريخ الشراء الأصلي. لا يغطي ضمان Apple الاستهلاك والاهتراء الطبيعي ولا التلف الذي يحدث بسبب حادث أو إساءة الاستخدام. للحصول على الخدمة، اتصل بشركة Apple أو قم بزيارة أحد متاجر Apple أو أحد موفري خدمة Apple المعتمدين --- تتوقف خيارات الخدمة المتوفرة على البلد المطلوبة فيه الخدمة وقد تكون مقتصرة على البلد الأصلي للبيع. قد يتم فرض رسوم مكالمات ومصاريف شحن دولية، حسب الموقع. وفقاً للشروط الكاملة والمعلومات التفصيلية المتعلقة بالحصول على الخدمة المتوفرة على support.apple.com/ar-ae و apple.com/legal/warranty، إذا قدمت شكوى صالحة بموجب هذا الضمان، فستقوم Apple إما بإصلاح الـ Apple Watch الخاصة بك أو استبدالها أو رد النقود، على حسب تقديرها. يتم تقديم مزايا الضمان بالإضافة إلى الحقوق وفقاً لقوانين المستهلك المحلية. قد يُطلب منك تقديم إثبات تفاصيل الشراء عند تقديم شكوى بموجب هذا الضمان.

بالنسبة للمستهلكين الأستراليين: تتمتع بضماننا بضمان لا يمكن استبعاده بموجب قانون حماية المستهلك الأسترالي. يحق لك استبدال الجهاز أو استرداد النقود في حالة حدوث عطل كبير والحصول على تعويض عن أي خسارة أو ضرر متوقع على نحو معقول. ويحق لك أيضاً إصلاح البضائع أو استبدالها إذا لم تجد البضائع بجودة مقبولة ولم يكن العطل كبيراً. Apple Pty Ltd, PO Box A2629, Sydney South, NSW 1235
هاتف: 133-622.

Disposal and Recycling Information



The symbol above means that according to local laws and regulations your product and/or its battery shall be disposed of separately from household waste. When this product reaches its end of life, take it to a collection point designated by local authorities. The separate collection and recycling of your product and/or its battery at the time of disposal will help conserve natural resources and ensure that it is recycled in a manner that protects human health and the environment. For information about Apple's recycling program, recycling collection points, restricted substances, and other environmental initiatives, visit apple.com/ae/environment.

Class 1 Laser Information

This device is classified as a Class 1 Laser product per IEC 60825-1 Ed. 3. This device complies with 21 CFR 1040.10 and 1040.11, except for conformance with IEC 60825-1 Ed. 3., as described in Laser Notice No. 56, dated May 8, 2019. Caution: This device contains one or more lasers. Use other than as described in the user guide, repair, or disassembly may cause damage, which could result in hazardous exposure to infrared laser emissions that are not visible. This equipment should be serviced by Apple or an authorized service provider.

CLASS 1 LASER PRODUCT

Apple One-Year Limited Warranty Summary

Apple warrants the included hardware product and accessories against defects in materials and workmanship for one year from the date of original retail purchase. Apple does not warrant against normal wear and tear, nor damage caused by accident or abuse. To obtain service, call Apple or visit an Apple Store or an Apple Authorized Service Provider—available service options are dependent on the country in which service is requested and may be restricted to the original country of sale. Call charges and international shipping charges may apply, depending on the location. Subject to the full terms and detailed information on obtaining service available at apple.com/legal/warranty and support.apple.com/en-ae, if you submit a valid claim under this warranty, Apple will either repair, replace, or refund your Apple Watch at its own discretion. Warranty benefits are in addition to rights provided under local consumer laws. You may be required to furnish proof of purchase details when making a claim under this warranty.

For Australian Consumers: Our goods come with guarantees that cannot be excluded under the Australian Consumer Law. You are entitled to a replacement or refund for a major failure and for compensation for any other reasonably foreseeable loss or damage. You are also entitled to have the goods repaired or replaced if the goods fail to be of acceptable quality and the failure does not amount to a major failure. Apple Pty Ltd, PO Box A2629, Sydney South, NSW 1235. Tel: 133-622.

© 2022 Apple Inc. All rights reserved. Apple, the Apple logo, Apple Watch, and iPhone are trademarks of Apple Inc., registered in the U.S. and other countries and regions. Apple Watch Ultra is a trademark of Apple Inc. Apple Store is a service mark of Apple Inc., registered in the U.S. and other countries and regions. Printed in XXXX. AB034-05206-A